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2

Hierbij boekje 2 van 2021. Ik zat te denken zal ik de van de redactie van boekje 2 van 
2020 maar kopiëren. Nog steeds zitten we met het virus, nog steeds zijn er maatregelen 
die onze vrijheid in perken. Echter het verschil met een jaar geleden is dat vaccinatie in 
volle gang is. Voor het corso houdt dit in dat op het moment dat we dit schrijven de be-
slissing met een maand is verschoven naar eind mei. Als U dit leest dan is de beslissing 
gevallen. Uiteraard hopen we op te mogen gaan bouwen. Dit is goed voor de saamho-
righeid en geeft de jeugd weer een verzetje. Hoe en of deze zomer de corso activiteiten 
van de buurtschappen doorgang kunnen vinden is op dit moment nog niet bekend. Laten 
we het hopen.

Wel zijn in ieder geval de knollen gezet en wel op 24 april. Met een kleine groep zijn de 
knollen op één zaterdag in de grond gegaan. Laten we hopen er vele te kunnen leveren 
en ze zelf nodig te hebben voor de eerste zondag van september.

Ook is nog onbekend wanneer de jaarvergadering 2021 zal plaats vinden. Wel zijn in dit 
boekje de notulen opgenomen van de online jaarvergadering van 2020.

Verder in dit boekje o.a. de artikelen:

- Van de bestuurstafel

- De kinderpagina

- Informatie vanuit de Activiteiten Commissie

- Tour de France 2021

- Het corsogevoel van ………….

Wij wensen jullie veel leesplezier, maar vooral een hele goede gezondheid toe.
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嘀愀渀 搀攀 戀攀猀琀甀甀爀猀琀愀昀攀氀

Na een lange periode van onzekerheid lijkt het einde van de crisis nu toch eindelijk in 
zicht te komen. De eerste versoepelingen zijn aangekondigd en het vaccineren gaat op 
vol tempo door. In ons corsowereldje zijn de verwachtingen hoopvol en komende zomer 
zullen er, hoe dan ook, weer mooie corsocreaties verschijnen in ons dorpje. Wij weten op 
dit moment nog niet precies hoe de komende periode zal gaan verlopen, maar wij zullen 
jullie via de nieuwsbrief en de app zo goed mogelijk op de hoogte proberen te houden. 
Wat we op dit moment kunnen delen is het volgende:

Eind mei zal in de Raad van Buurtschappen vergadering besloten worden of we een op-
tocht krijgen (met aangepaste ontwerpen) of dat we gaan voor het stilstaand alternatief; 
Knuff els. Wij zullen vrijdagavond 4 juni een informatie en presentatie avond houden om 
iedereen op de hoogte te brengen van het plan voor komend jaar. Hier zal dan ook het 
concept van Knuff els uitgelegd worden mocht dit gekozen worden in de RvB. In welke 
vorm (digitaal of ‘live’) we deze avond organiseren beslissen we later. De jaarvergadering 
verschuiven we naar het najaar en we gaan proberen dit te combineren met de evalua-
tievergadering.

Stijn, Sjoerd en Hans zijn op dit moment bezig met het verder uitwerken van een ontwerp 
voor komende zomer (als we ‘gewoon’ een wagen gaan bouwen). Dit is een echte uitda-
ging aangezien ze strenge(re) kaders hebben dan gewoonlijk (denk hierbij aan aspecten 
als afschaalbaarheid, is het in onderdelen te bouwen, kleiner formaat, etc.).
Wij gaan dit jaar sowieso de tent zetten, hiervoor heeft reeds een overleg met de steiger/
tentploeg plaatsgevonden om voorbereidingen te treff en. Komende maand moet er op 
de bouwplaats ook nog opgeruimd worden, dus als we hier handjes voor zoeken dan 
horen jullie dat!

We zullen, zeker in het begin van de bouwperiode, nog rekening moeten houden met be-
perkingen en corona-maatregelen op de bouwplaats. De stichting is hierover in gesprek 
met de gemeente, waarbij ook wordt gekeken naar de praktische uitvoerbaarheid. Dit zal 
voor ons als bestuur een hele opgave worden om dit in goede banen te leiden, en wij 
hopen hierbij op jullie fl exibiliteit en begrip te kunnen rekenen.
Zodra we meer weten, stellen we jullie weer op de hoogte. Hopelijk zien we elkaar snel 
weer!

Het bestuur
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Paaskleurplaat

Wat hebben we een creatieve kinderen in onze buurt. De paaskleurplaat werd 
volop gekleurd en wel in de mooiste kleuren. Wat was het moeilijk voor de 
paashaas om de beste eruit te kiezen, maar ja we kunnen niet allemaal win-
nen. Iris van der Heijden, Nola Jochems en Jordy van Dun zijn de winnaars.

Zij hebben alle drie een leuke prijs in ontvangst mogen nemen, geschonken 
door bakkerij Raats.

Eierenzoeken

Omdat de paashaas niet langs kon komen i.v.m. 
corona, hadden wij de paashaas gevraagd om 
eieren te verstoppen binnen onze buurt. Er is 
volop gezocht naar de 21 eieren en dat viel voor 
sommigen nog niet mee. Femke van Dun heeft 
de meeste eieren gevonden en wel 20 stuks. 
Profi ciat Femke, jij hebt ook een leuk prijsje 
verdiend.

Wel hoopt de AC dat volgend jaar ons paasfeest 
weer bij ’t pannehuske plaats kan vinden. Wel zo 
gezellig met alle kinderen bij elkaar.

Winterwandeling

Ook de winterwandeling was dit jaar in een andere vorm. Een maand de tijd 
om een uitgezette route te lopen en om het wat spannend te maken hadden 
we ook vragen voor onderweg. Hier werd volop aan meegedaan, ondanks ’t 
feit dat we eigenlijk liever met de hele buurt op pad gaan. Gezellig napraten 
was er dus niet bij, hopelijk volgend jaar weer.

We hadden 27 vragen en de winnaars Thijs en Manouk hadden de meeste 
goed, wel 25. Hier hebben we dus ook weer een winnaar: gefeliciteerd!!!
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Locatie Digitaal (via MS teams)

Datum 25 november 2020
Aanwezig Bestuur: Thijs, Jean-Pierre, Luuk, Jarno, Bram, Marcel en Valerie
Overig: 30 buurtleden
Afwezig Thomas en Jisca (met kennisgeving)

1. Opening

De vergadering werd om 20:05 geopend door Thijs. Hij verwelkomt iedereen 
en merkt kort op dat we de jaarvergadering 2 keer hebben moeten uitstellen 
vanwege de COVID-19 crisis. Het bestuur had ook de voorkeur gegeven aan 
een jaarvergadering bij Joost zoals in andere jaren, maar helaas was dit nu 
niet mogelijk. De bouw heeft in 2020 in principe niet stil gelegen en we hebben 
veel tijd gehad om aan de nieuwe bouwplaats te werken afgelopen jaar.

2. Vaststellen van de notulen van afgelopen jaar

De notulen van de vorige jaarvergadering van 5 april 2019 zijn ongewijzigd 
vastgesteld. De notulen van de vorige jaarvergadering stonden in ’t eerste 
Stukske van 2020.

3. Ingekomen stukken en mededelingen

Aangescherpte maatregelen: Vanuit de gemeente is er aangekondigd dat er 
extra toezicht komt m.b.t. NIX18 en het rookverbod. Vanaf volgend jaar komt 
er vanuit de gemeente ook een campagne over NIX18. Daarnaast wordt er op 
de nieuwe bouwplaats niet gerookt in de loods en voortaan geldt er ook voor 
de tent een rookverbod, omdat dit ook gezien wordt als een binnenruimte.

Corso 2021: Er zijn ontwikkelingen, eigenlijk op initiatief van buurtschap 
Klein-Zundert, om alvast na te denken over een eventueel alternatief corso in 
2021 mocht het corso in de ‘normale’ vorm volgend jaar opnieuw niet kunnen 
plaatsvinden. Afgelopen jaar heeft er ook een alternatief plan gelegen, maar 
uiteindelijk was hier vanuit de Raad van Buurtschappen te weinig draagvlak 
voor. Verder zijn we ook aan het nadenken over de maquettepresentatie van 
volgend jaar, maar dat zal afhangen van de corona-maatregelen op dat mo-
ment.
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Coff ee-crew: Mathieu ligt dit toe. Jisca, Mathieu en Rowena zijn hierover al 
bij elkaar geweest. Het doel van dit groepje is om de nieuwe loods netjes te 
houden en koffi  e te zetten op bouwavonden. Er hebben zich al een aantal 
mensen aangemeld, maar er mogen zich nog mensen aanmelden. Op die 
manier kan het werk een beetje verdeeld worden.

Sponsorclicks: Luuk ligt dit kort toe. Op dit moment staan we op 290 euro, 
wat een fi jne extra verdienste is voor de buurt waar we relatief weinig voor 
hoeven te doen.

Website & database: Op dit moment wordt veel gebruik gemaakt van de 
database voor het bijhouden van de ledengegevens. Verder is er nu ook een 
optie aan de website toegevoegd ‘buurtgenoot worden’, en deze gegevens 
komen dan automatisch bij het secretariaat terecht.

Corsong: Jean-Pierre krijgt het woord. In 2019 zijn ze op zoek gegaan naar 
vernieuwing voor de corsong. In principe willen ze niets aan het concept zelf 
veranderen, omdat de corsong een goede naam heeft en het concept laag-
drempelig genoeg is om deelnemers te werven. Met name omtrent de indeling 
zijn er aantal veranderingen doorgevoerd.

Communicatie: Er is een ingekomen stuk gekomen dat er vaak te laat een 
oproep wordt gedaan.

Raad van buurtschappen

Bestuurswijzigingen: Er hebben een aantal wijzigingen in het bestuur van 
de Stichting plaatsgevonden. Josefi en Renne heeft nu de portefeuille Autour 
de corso en Lennart Schrauwen publiciteit en marketing. Inmiddels is nu ook 
Hans van Gils afgetreden als vice-voorzitter. Daar staat nu een vacature voor 
open. Komend jaar zullen nog 4 bestuursleden aftreden, dus komen ook de 
portefeuilles van optocht en tentoonstelling, operationele diensten, horeca 
en programmering en secretaris vrij. Hiervoor zal nog een oproep worden 
gedaan voor de openstaande vacatures.
Herplantplicht: Er zullen in het park naast de tuinderij 21 bomen gepland 
namens alle buurtschappen en 1 namens het kindercorso.
Toezicht gemeente: Er komt komend jaar meer toezicht op NIX18 en het 
rookverbod bij buurtschappen en verenigingen vanuit de gemeente.
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Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.

•Voor al uw timmerwerken

•Verkoop/leggen houten vloeren

•Schuren/behandelen houten vloeren

T: 06-36 20 68 66
E: zako-timmerwerken@live.nl
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Werkgroep sloop: Er is hier twee jaar geleden een nieuwe werkgroep voor 
opgericht en in 2019 is de sloop inderdaad veel beter gegaan.

Entreeprijzen: De entreeprijzen van vorig jaar worden komend jaar weer aan-
gehouden. In de voorverkoop zijn entreekaarten 10,- en aan de kassa 12,50. 
Ze hopen mensen te stimuleren kaartjes in de voorverkoop te kopen, zodat de 
inkomsten minder afhankelijk worden van het weer. In 2019 waren er 22.500 
betalende bezoekers, waarvan er 12.500 in de voorverkoop zijn verkocht. 
Daarnaast waren er nog eens 6500 tribune plaatsen.

Vaandels: Vaandels zijn nu in beheer van de buurtschappen zelf, deze staan 
nu dan ook in de kantine van ons honk. Het idee is dat de vaandels roulerend 
tentoongesteld gaan worden (o.a. in het corsocentrum).

7. Bouwlocatie

Bram presenteert een aantal slides met foto’s van de nieuwe bouwlocatie met 
de huidige stand van zaken. Hierin geeft hij eigenlijk een overzicht van wat er 
gebeurd is sinds de jaarvergadering 2019. In november 2019 is de ruwbouw 
door de Meijer afgerond. In augustus 2020 is de keuken geplaatst. Inmiddels 
zijn de hekwerken geplaatst en zijn we bezig met de omheiningen van ons 
achter terrein. 

Op dit moment wordt verder gewerkt aan de tent en zijn er ook weer vragen 
uitgezet naar Dekker. Daarna geeft Bram ook even het overzicht van de 
begroting voor de nieuwe bouwplaats en welke kosten daadwerkelijk gere-
aliseerd zijn. Vervolgens neemt Luuk het woord om wat te vertellen over de 
sponsoring voor de nieuwe bouwplaats. Het doel is om 100 tegels per buurt te 
verkopen en wij zitten nu op ongeveer 60 en Veldstraat op 20, dus we moeten 
nog wel fl ink aan de bak. Het sponsorbord dat bij de ingang komt te staan 
moet nog gerealiseerd worden. Daarnaast willen ze ook een moment plannen 
om nog bier te verkopen bij de eigen loods. Op dit moment kunnen niet de 
cijfers gepresenteerd worden wat de sponsoring van de nieuwe bouwplaats 
heeft opgeleverd. Hier ligt nog een belangrijk actiepunt voor de penningmees-
ters en de sponsorclub. Het doel is gesteld om 10.000 per buurt op te halen. 
Verder moet er ook nog afstemming plaatsvinden tussen het leggen van de 
‘Walk of Fame’ en het schilderen van de parkeervakken.
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Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.





Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.
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8. Financieel verslag en kascommissie

Jarno krijgt het woord. 2019 was eigenlijk een heel positief fi nancieel jaar. We 
hebben een boekhoudverlies van 15.000 moeten afschrijven, omdat onze 
loods voor 21.000 op de balans stond. Dit verlies hebben we in 2019 meege-
nomen, omdat dit een fi nancieel gunstig jaar was. Het positieve resultaat zit 
hem met name aan de incidentele opbrengsten, zoals tappen en de verkoop 
van poppen. We hadden ook een hele goede bierlijst afgelopen jaar.

Niek van Erk en Frank Havermans hebben de kascontrole gedaan van 2019. 
Dit heeft plaatsgevonden via de mail vanwege de corona-maatregelen. Ze 
hebben geconcludeerd dat de fi nanciële administratie op een professione-
le wijze plaatsvindt. Verder wordt het advies verleend om grote betalingen 
volgens het 4 ogen te laten plaatsvinden. Vervolgens hebben ze het goedge-
keurd. Voor Niek is Demis bereid gevonden het over te nemen. Uit de ‘zaal’ 
biedt John van Trijp zich aan om de kascommissie te doen.

Daarna geeft Jarno een kort overzicht over de stand van zaken van 2020. Het 
jaar begon natuurlijk spannend, omdat er al knollen aangekocht waren. We 
zijn zeer dankbaar voor de vrijwillige bijdrage die dit jaar hoger heeft uitge-
vallen dan we hadden verwacht. Al met al is er goede hoop dat er dankzij de 
buurtgenoten en sponsors nog steeds met een positief resultaat afgesloten 
kan worden. Op dit moment is nog steeds niet bekend of er een deelnemers-
bijdrage komt vanuit de Stichting. Demis krijgt het woord dat de sponsorcom-
missie nodig op zoek is naar opvolging. Verder is er ook een nieuwe sponsor-
fl yer gemaakt gericht op de nieuwe bouwlocatie.

9. Bestuursverkiezing

Na 21 en ruim een half jaar bestuur en 2 verplaatste jaarvergaderingen, 
neemt Marcel eindelijk dan toch afscheid. Hij is in de tent te herkennen aan 
zijn schrijfmapje waarin de hele bloemen administratie wordt bijgehouden en 
de aan zijn oor geplakte telefoon, zeker de laatste paar weken. Het veld en 
de bloemenhandel is iets waar je vol passie in gaat en je in kunt verliezen. Je 
ongekende inzet op het veld is niet altijd zichtbaar voor iedereen, de regenin-
stallatie s’nachts laten draaien, leveringen na corso en organisatie van kisten 
zijn hier voorbeelden.
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Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.





Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.

We hebben tijdelijk onze winkel gesloten,
voor de veiligheid van ons team, onze klanten

en tegen verspreiding van dit verschrikkelijke virus.

Om je toch van dienst te zijn, kun je:

* Online bestellen → hubo.nl/assortiment
* Per email bestellen → zundert@hubo.nl
* Per telefoon bestellen → 076-5990125

Wij bezorgen alles gratis in de regio Zundert !!

Bezoek voor maatwerk producten → op afspraak

Zundert

Hopelijk duurt dit niet te lang, zodat wij je weer snel
in onze winkel kunnen ontvangen.

Blijf gezond, pas een beetje op elkaar!
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Marcel is dus aftredend en daarvoor hebben we Niek bereid gevonden om 
zijn taak over te nemen. Daarnaast zijn Jarno en Jean-Pierre herkiesbaar. We 
moesten dit jaar op zoek naar een alternatief voor het stemmen, dus dit jaar 
is het digitaal geregeld via een anonieme enquête. Alle drie de bestuursleden 
zijn met ruime meerderheid ingestemd, dus Niek wordt vervolgens welkom 
geheten tot het bestuur.

10. Punten uit de evaluatievergadering

In een nieuwe opzet geëvalueerd, beviel het bestuur heel goed.

· Belasting op de buurtschap te hoog, te exreme ideën – gekozen voor een 
meer traditionele wagen voor ’20, ook met t oog op de nieuwbouw.

· Buurtgenoot worden is vereenvoudigd met een formulier op de website

· Organisatie omtrent bouwwagen en communicatie richting buurt moet verbe-
teren, niet aan kunnen werken afgelopen jaar.

· Algehele communicatie (nieuwsbrief, app etc.) hopelijk beter gegaan.

11. Rondvraag

· Wat gebeurt er met de vaandels, gezien we die nu in onze eigen beheer 
hebben?

· Corso volgend jaar? Klein-Zundert heeft afgelopen jaar tegengestemd tegen 
het plan en nu nemen zij zelf het initiatief? Wij stonden in principe positief te-
genover het idee van vorig jaar, maar het is even de vraag waar de commissie 
komend jaar precies mee gaat komen en wat er ook mag tegen die tijd.

· Vanuit de sponsorcommissie nieuwbouw wordt er 19 december een centraal 
verkoopmoment georganiseerd voor biertjes en hierbij hopen we ook op de 
eigen buurtgenoten.

12. Sluiting

De vergadering werd om 23:00 gesloten.
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Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.





Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.
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Naam: Gertjan de Kroes

Buurtschap: Stichting Bloemencorso 
Zundert en BS Molenstraat

Hoe kijk jij aan tegen de onderstaande 
onderwerpen?

Bloemencorso: Bloemencorso is het 
belangrijkste evenement van de 
gemeente Zundert. Het is eigenlijk geen 
evenement maar iets dat het hele jaar 
door plaats vindt. Samen met de 
mensen van je buurtschap leuke dingen doen, op elkaar letten, een corsowagen bou-
wen en 1 keer per jaar een ontlading in de vorm van de optocht met de uitslag op corso 
zondag en feest op corsomaandag.

Aangezien ik niet heel handig ben als het gaat om dingen bouwen, ben ik 7 jaar gele-
den penningmeester van de Stichting geworden. Omdat ik daar dingen kan doen waar 
ik wel goed in ben en zo mijn steentje kan bijdrage aan het geweldige evenement.

Het moment dat ik dit schrijf zijn we volop in de afweging of we corso kunnen laten 
doorgaan in zijn grootse vorm of dat we toch naar een kleinere, afgeschaalde uitvoe-
ring moeten kijken. De belangen rondom gezondheid, vaccinatie, regelgeving en fi nan-
ciën spelen daar allen een belangrijke rol.

Ik hoop echt dat we een groot corso mogen organiseren!

’t Stuk: Een bijzonder buurtschap waar vernieuwing hoog in het vaandel staat en waar 
de laatste jaren hele mooie prijzen gereden zijn!!

Tentoonstellingsterrein: Het punt waar het de dagen van corso om draait. Zondag 
ochtend verzamelen er de wagens van de buurtschappen om van daaruit de optocht te 
trekken door Zundert om naderhand opgesteld te worden om nader bekeken te kunnen 
worden door Zundert en mensen van over de hele wereld. In 2019 zijn we de nieuwe 
opzet gestart waardoor de feesttent en restauratieplein zijn toegevoegd aan het Ten-
toonstellingsterrein. Hier hebben we nog meer de ruimte om te feesten en elkaar te 
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Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.



 
BEN JIJ OOK ZO TOE AAN VITAMINE VAKANTIE? 

 
Al ruim 11 jaar het adres voor het regelen van een onbezorgde en goed 

geregelde vakantie. 
 

Wat is het fijn om weer vooruit te kunnen kijken en leuke plannen te 
maken. Er zijn echter nog veel onduidelijkheden en maatregelen om 
rekening mee te houden.  
Ik voorzie je graag van een eerlijk, professioneel reisadvies en verzorg je 
vakantie van A tot Z. 
 

 
  Sandra Verschuuren – Krijnen 

  Personal Travel Agent te 
Zundert 

   Tel. 06-208036222 
  www.ttc.nl/sandra 

  sandra.cc@travelcompany.nl 
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Al ruim 11 jaar het adres voor het regelen van een onbezorgde en goed 

geregelde vakantie. 
 

Wat is het fijn om weer vooruit te kunnen kijken en leuke plannen te 
maken. Er zijn echter nog veel onduidelijkheden en maatregelen om 
rekening mee te houden.  
Ik voorzie je graag van een eerlijk, professioneel reisadvies en verzorg je 
vakantie van A tot Z. 
 

 
  Sandra Verschuuren – Krijnen 

  Personal Travel Agent te 
Zundert 

   Tel. 06-208036222 
  www.ttc.nl/sandra 

  sandra.cc@travelcompany.nl 

Bedankt!

Buurtschap ‘t Stuk bedankt alle onderstaande sponsoren voor het mede mogelijk maken 
van onze nieuwe loods.
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Niels en Cindy Dictus - Braspenning
    

Overasebaan 11 | 4891 RG Rijsbergen | Nederland
       

M; 06-54728972  |  F: 076-5963257

E: info@tenax-plugs-seeds.nl | www.tenax-plugs-seeds.nl
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ontmoeten. De komende jaren zullen we dit terrein verder ontwikkelen tot een 
nog completere locatie voor tentoonstelling, feest en restauratie.

Bloemenveld: Plek binnen het corso waar ik nog nooit heb geholpen. Wel 
een zeer belangrijke plek voor zowel ons eigen corso, vele andere corso’s 
maar zeker ook voor ons kindercorso.

Afgelopen jaar heb ik zelf een perkje Dahlia’s gehad. Was een heel karwei om 
die mooi op te laten bloeien. Een van de stormen zorgde ervoor dat alles was 
omgewaaid. Het is dus niet makkelijk!!!

Optocht: Het moment dat ieder jaar alle buurtschappen hun wagen presen-
teren aan Zundert en de rest van de wereld! De vorige editie hebben we een 
heuse Arena kunnen realiseren op het Oranjeplein waar alle wagens door-
heen trekken. Het is een plek geworden waar ruim 4.000 mensen live meekij-
ken naar het hoogtepunt van de zondag: de prijsuitreiking. De komende jaren 
zullen we hier nog de nodige ontwikkelingen laten zien waardoor het nog beter 
en grootser wordt.

Buurtfeest: Een grote onbekende als het gaat om het buurtfeest van ’t Stuk, 
maar als jullie feesten zoals jullie bouwen dan is het een heel spektakel!

Kindermiddag: Geweldig initiatief waarin bijna alle buurtschappen de kinde-
ren opvangen om leuke dingen te doen en spelenderwijs nog meer betrokken 
te zijn bij het corso.

Volgorde/loting: Ieder jaar weer een ingewikkelde opgave om de juiste 
volgorde te maken terwijl we nog niet alle informatie van alle wagens hebben 
gekregen. Waar gaan we de harmonieën toevoegen? Wie heeft er geluid op 
de wagen? Hoe ziet de optocht er van begin tot het einde het mooist uit? Het 
ene jaar lukt het heel goed, het andere jaar hebben we meer uitdagingen. 
Hoe gaat het dit jaar? Gaan we rijden? Of toch niet..? Ook op het tentoon-
stellingsterrein wordt nagedacht over hoe we alle wagens zo mooi mogelijk 
kunnen presenteren.

Jury: Zonder jury geen onafhankelijke beoordeling van de wagens. De sa-
menstelling van de jury is een proces dat we heel goed monitoren om zoveel 
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mogelijk specialismen aanwezig te hebben. Ook hebben we er allemaal 
belang bij dat de jury onafhankelijk opereert van de buurtschappen en de 
Stichting om objectief te horen wat zij mooi en minder mooi vinden.

Weer: Dit is voor mij als penningmeester wel het allerbelangrijkste en meteen 
ook minst beïnvloedbare deel van de zondag….. Als het ‘s morgens minder 
weer is, zal de opkomst van publiek zeer waarschijnlijk tegenvallen. Hierdoor 
zijn op alle fronten de opbrengsten van corso lager dan bij mooi weer. De 
afgelopen jaren hebben we allerlei zaken geprobeerd om minder weersafhan-
kelijk te worden. Langzaam lukt dit, maar we hebben nog een lange weg te 
gaan.

Horeca: Voor de Stichting de enige manier om het feest van corso te kunnen 
vieren zoals de buurtschappen dat willen. Alle opbrengsten die we generen 
vloeien terug in het evenement waardoor we goede bands kunnen vastleggen, 
een grote feesttent kunnen opbouwen en we er met zijn allen een prachtig 
feest van kunnen maken.

Activiteitencommissie: Geen ervaring mee… Geldt zeer waarschijnlijk het-
zelfde voor als voor het buurtfeest. Ze zullen net als elders een hele opgave 
hebben om het iedereen zoveel mogelijk naar de zin te maken.

Contributie: Belangrijke steunpilaar bij alle buurtschappen. Dit in combinatie 
met de andere inkomsten bepaalt mede de omvang van de creatie. Het be-
langrijkste blijft overigens de inzet van alle actieve vrijwilligers.

Corso 2030: Ik zal dan niet meer als bestuurslid betrokken zijn bij de Stich-
ting. Ik verwacht dat we dan nóg imposantere wagens kunnen bouwen door-
dat allerlei technische zaken verder zijn doorontwikkeld waardoor ze ook qua 
kosten toepasbaar zijn geworden binnen het corso. We zullen een veel kleiner 
footprint hebben op het gebied van belasting van het milieu. Er zal dan nage-
noeg duurzaam gebouwd, gesloopt en gefeest worden. Zowel de Stichting als 
de Buurtschappen zijn hier volop mee bezig.

En het zal dan nog steeds het feest van Zundert zijn!
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Beste buurtgenoten,

De 108e Tour de France start op zaterdag 26 juni in Brest om op zondag 18 juli op de 
Champs-Élysées in Parijs te fi nishen. Opvallend is het relatief grote aantal tijdritkilome-
ters, de vele Pyreneeën ritten en de dubbele bestijging van de Ventoux in rit 11. Ook 
dit jaar willen we met de buurtschap weer een leuk Tourspel organiseren. Wij hopen op 
heel veel deelnemers! Hieronder kort nog even de regels. Joël neemt de telling weer 
voor zijn rekening (dank daarvoor!!):

REGLEMENT TOURSPEL RONDE VAN FRANKRIJK 2021

1. In totaal dienen 10 namen van je favoriete renners te worden opgeven en daarna 
nog eens 2 namen opgeven als reserve, voor het geval een van de eerste 10 opge-
geven renners niet start. De resterende reserverenners hebben na de start van de 
proloog geen toegevoegde waarde meer.

2. Per persoon mogen meerdere formulieren worden ingevuld.

3. Latere diskwalifi catie van de renner heeft geen verandering van de daguitslag tot 
gevolg.

4. Voor de nummer één van de daguitslag worden 10 punten gegeven, voor de num-
mer twee 9 punten, de nummer drie 8 punten, de nummer vier 7 punten, de nummer 
vijf 6 punten en zo verder tot de nummer tien nog 1 punt.

5. Indien een renner uitvalt, komen de reeds door hem verdiende punten niet te verval-
len.

6. Voor de gele trui zijn op het eind 30 punten voor de winnaar, 27 punten voor de num-
mer 2, 24 voor de nummer 3 etc.
Voor de groene trui zijn op het eind 20 punten voor de winnaar, 18 punten voor de 
nummer 2, 16 voor de nummer 3, etc.
Voor de bolletjestrui zijn op het eind 20 punten voor de winnaar, 18 punten voor de 
nummer 2, 16 voor de nummer 3, etc.(idem groene trui).

7. Verdeling prijzen inleggeld:

Nummer 1: 50%

Nummer 2: 30%

Nummer 3: 20%

8. Inleggeld per persoon is € 2,50

9. Het pouleformulier en het inleggeld dienen op zaterdag 26 juni uiterlijk om 12.00 uur 
te zijn ingeleverd bij Joël Sprenkels. Dit kan in de tent gebeuren (mits er een tent staat 
) of via de mail (joelsprenkels@gmail.com).

10. In alle gevallen waarin dit reglement niet voorziet, beslist de organisatie. Succes



Agenda
Juni

Informatieavond bouwperiode
04 Juni - Bouwplaats

Juli

Boerendartsdrive
04 Juli
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September

Bloemencorso Zundert 2021
05 Sept



Beste buurtgenoten, 

Het afgelopen jaar was een vreemd jaar, wegens de Corona pandemie kon er 
voor het eerst sinds 1946 geen bloemencorso georganiseerd worden. Dit was 
natuurlijk een grote domper voor heel corsobouwend Zundert. Buiten dat het 
jammer was dat we de gezellige bouwperiode moesten overslaan, was het voor 
onze buurtschap ook een fi nanciële tegenvaller. Wegens een grote bereidheid 
onder de buurtgenoten om de vrijwillige bijdrage over te maken en omdat we 
ook op het gebied van sponsoring een mooi bedrag hebben ontvangen, hebben 
wij het jaar toch positief kunnen afsluiten. Waarvoor onze dank!

Helaas zijn we een jaar later nog steeds niet van deze pandemie af, hoewel het 
langzamerhand de goede kant op gaat is er nog veel onzeker voor komend jaar, 
zeker ook op corsogebied. We hebben nog steeds de hoop dat het corso dit 
jaar door gaat, al is het in een afgeslankte vorm. Daarom willen wij jullie ook dit 
jaar weer vragen om de vrijwillige bijdrage. Omdat we ons nog steeds zo veel 
mogelijk willen houden aan het advies van het RIVM om sociale contacten waar 
het kan te vermijden, komen wij ook dit jaar niet persoonlijk langs. Wij vragen 
jullie dan ook, net als vorig jaar, om de vrijwillige bijdrage weer aan ons over te 
maken. Overmaken kan naar rekeningnummer NL07 RABO 0321 50 6332 t.n.v. 
Buurtschap ’t Stuk te Zundert o.v.v. Bijdrage 2021 en je adres. Het streefbedrag 
is evenals voorgaande jaren €20,-. 

Mocht het digitaal overmaken niet wenselijk voor je zijn, is er ook de moge-
lijkheid om de vrijwillige bijdrage onder vermelding van naam & adres in een 
envelopje af te geven bij het volgende adres: 

Familie Willekens, Den Hof 17
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